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Szanowna Pani Radna,

w odpowiedzi na Pani interpelację z dnia 1 lipca 2014 r.   w sprawie strefy kibica 

Mistrzostw Świata w Piłce Siatkowej Mężczyzn, pragnę przekazać następujące infor-

macje. 

Organizacja strefy kibica to olbrzymie wyzwanie zarówno organizacyjne, a przede 

wszystkim finansowe. Wiąże się z tym konieczność wydzielenia terenu, wynajmu telebi-

mu o wysokich parametrach technicznych, zapewnia  odpowiedniej liczby służby ochro-

ny, zgłoszenia imprezy jako imprezy masowej, ubezpieczenie od następstw nieszczęśli-

wych  wypadków i  odpowiedzialności  cywilnej  a  także,  co  stanowi  znaczny koszt   

w przypadku takiego przedsięwzięcia, wykupienie praw do transmisji i dokonanie opłaty 

za sygnał telewizyjny (kwota za jeden mecz to: 50 tys. zł netto w I i II fazie imprezy i 75 

tys. zł netto w III fazie imprezy).

Z uwagi na wysokie nakłady finansowe strefy kibica, miały powstać w miastach, 

w których są rozgrywane mistrzostwa: Bydgoszcz, Katowice, Gdańsk, Kraków, Łódź, 

Wrocław, Warszawa. Powstanie takich miejsc dla kibiców rozważały również miasta,  

w których siatkówka jest częścią życia mieszkańców, tak jak na przykład Rzeszów czy 

Częstochowa. Z informacji prasowych wiemy natomiast, iż Kraków po analizie możliwo- 
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ści organizacyjnych, jak i finansowych, nie zdecydował się na utworzenie strefy. Miej-

sce spotkań kibiców organizowane przez miasto nie powstało także w Warszawie.

 Otwarcie strefy kibica analizowane było przez służby podległe Prezydentowi Mia-

sta Lublin. W związku z realizacją wielu inwestycji i projektów sportowych, biorąc pod 

uwagę ograniczone środki finansowe, nie podjęliśmy decyzji o utworzeniu w Lublinie 

strefy kibica.

Prezydent Miasta Lublin
/-/

dr Krzysztof Żuk
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